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Zadeva: Zapis 11. seje Odbora pAS                                                    V Ljubljani 04.02.2025 
 

Dne: 03.02. 2025 ob 16.00 uri v prostorih SZS, Podutiška 146, Ljubljana 

Prisotni: Janez Bijol, Gregor Benedik, Luka Sekula, Šadl Franko, Matjaž Šarabon, Janez 
Dekleva, Matjaž Kranjc, Matjaž Vuga, Katja Gril, Andrej Lukežič in Roman Šturm. 
Preko video povezave: Mojca Križ, 
Opravičili odsotnost: Dušan Gorišek, Luka Steiner. 
   
Od 1:  Uvod in pregled zapisnika zadnje 10. seje Odbora; J. Bijol 
 
Uvodoma je predsednik panoge Janez Bijol preveril prisotnost članov z glasovalno pravico in 
ugotovil, da je Odbor s prisotnimi 6 člani od 7 članov z glasovalno pravico, sklepčen. 
 
Prav tako je ugotovil, da se sklep o nadaljevanju pogovorov o sodelovanju z ZUTS izvaja in 
da je Strokovni svet panoge podal odgovor na pobudo ASK Triglav Kranj. Po pregledu 
zapisnika 10 seje, je Janez Dekleva pozval predsednika panoge, da se iz zapisnika 10. seje 
(v točki 5 dnevnega reda) umakne zapis o medsebojnem dialogu med Janezom Deklevo in 
dr. Blažem Lešnikom. Po razpravi so člani odbora potrdili korigiran zapis 5. točke 10 seje 
Odbora (priloga korigiran zapis 5. točke dnevnega reda). 
 
št. 1: Odbor potrjuje korigiran zapisnik 10. seje Odbora. 
 
Od 2: Predstavitev in potrditev dnevnega reda 11. seje; J. Bijol 
 
Odbor panoge je sprejel predlagan dnevni red. 
 
št. 2: Odbor potrjuje predlagani dnevni red 11. seje Odbora.  
 

Od 3. Finančno poročilo panoge AS za obdobje do 31.12.2024; K. Gril/M. Šarabon 
 
3.1 Način izplačila glavarin po sezoni 24/25 
 
Uvodoma je vodja računovodstva SZS Katja Gril prisotnim predstavila predhodno posredovano 
poročilo in pojasnila pripravljeno preglednico finančnega poslovanja panoge po postavkah. V 
nadaljevanju je pojasnila podal tudi vodja panoge Matjaž Šarabon. 
 
Po daljši razpravi se je Odbor panoge seznanil s predstavljenim poročilom in pojasnili o glavarini 
ter sprejel dva sklepa, in sicer: 
 
št. 3: Odbor panoge se je seznanil s predstavljenim poročilom vodje računovodstva K. Gril 
in pozval vodjo panoge, da do konca meseca februarja pošlje razdelitve opreme po ekipah 
na računovodstvo. 
 
št. 4: Vodja panoge mora pripraviti pregled in opis načina izplačila glavarin in ovrednotiti 
delo trenerjev NPŠŠ (Ceferina in Podlipnika) za panogo, do konca meseca februarja. 
 
Od 4.Poročilo vodje panoge AS; M. Šarabon 

4.1 Osnutek strategije pri razvoju infrastrukturnih projektov  
4.2 Poročilo mladinski in otroški program; A. Lukežič 
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Uvodoma je vodja panoge Matjaž Šarabon prisotnim predstavil poročilo in osnutek strategije ter  
preglednico kontaktnih oseb domicilnih društev po posameznih smučiščih, ki so pristopila k 
sistemu rezervacije in rabe poligonov za namen klubskih treningov. 
  
Andrej Lukežič je predstavil poročilo programa otrok in mladine. Po daljši razpravi je odbor sprejel 
dva sklepa. 
 
št. 5: Odbor panoge se je seznanil s predstavljenima poročiloma Matjaža Šarabona o

 Osnutku strategije pri razvoju infrastrukturnih projektov  in Andreja Lukežiča o 
mladinskem in otroškem programu. 

 
Od 5; Potrditev kandidatov za udeležbo:  

5.1  SP Saalbach 2025; M. Šarabon 
5.2  MSP Trbiž 2025; A. Lukežič 
5.3  EYOF  Bakurian 2025; A. Lukežič 

 
Po razpravi članov Odbora ter pojasnilih Matjaža Šarabona in Andreja Lukežiča glede kriterijev 
in sestave ekip je Odbor sprejel sklep, glasovanja se je vzdržal Matjaž Vuga. 
  
Sklep 6: Odbor panoge je potrdil seznam kandidatov za SP Saalbach 2025, MSP Trbiž 
2025 (razširjen seznam) in EYOF Bakurian 2025. 
 
Od 6; Razno 
 

6.1 Odstopna izjava predsednika StrSv panoge za alpsko smučanje 
 
Predsednik panoge je prisotne seznanil, da sta z Gregorjem Benedikom imela sestanek na temo 
delovanja stroke v prihodnje. Soglašala sta o potrebnih ukrepih, zato je Gregor Benedik podal 
odstopno izjavo z mesta predsednika StrSv, naloge vršilca dolžnosti predsednika bo opravljal do 
imenovanja novega predsednika. 
  
Skladno s prioritetami panoge, kot so izvajanje programa panoge, priprava nove strategije in delo 
s klubi, je predsednik panoge napovedal, da bo predlagal Gregorja Benedika za podpredsednika 
panoge.  
 
Predsednik panoge je ponovno izpostavil nujnost celovite in ustrezne priprave aktov, ki bodo med 
drugim omogočili ustrezno delovanje stroke s strateškimi in operativnimi pristojnostmi.  
 
Sklep 7: Odbor se je seznanil z odstopom Gregorja Benedika z mesta predsednika strokovnega 
sveta. Gregor Benedik ostaja vršilec dolžnosti do imenovanja novega predsednika StrSv. 
 
Sklep 8: Skladno s poslovnikom o delovanju panoge, bo predsednik panoge Janez Bijol na 
naslednji seji Zbora predlagal Gregorja Benedika za podpredsednika panoge za alpsko 
smučanje. 
 
Sklep 9: Odbor panoge nalaga vodji panoge, da na podlagi usmeritev v razpravi in programa 
predsednika pripravijo izhodišča za novo strategijo panoge do 30.04.2025, za naslednje petletno 
obdobje.  
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Odbor panoge nalaga vodji panoge, da do 30.04.2025 pripravi osnutek prenovljenega Poslovnika 
o delu panoge in drugih povezanih aktov. 
 
       6.2 Zavarovanja domačih pokalnih tekmovanj (OP in FIS ) v primeru izvedbe v tujini 
 
Po pojasnilu Andreja Lukežiča, kakšen je protokol v primeru, ko predhodni organizator 
tekmovanja ne more izvesti tekmovanja na predvideni lokaciji in v terminu po koledarju SZS v 
Sloveniji in se izvede tekmovanje v tujini, so se člani Odbora seznanili s stroški dodatnega 
zavarovanja prireditve/tekmovanja v tujini  
 
Sklep 10: Stroški dodatnega zavarovanja prireditve/tekmovanja v tujini, v primeru, ko tekme 
v Sloveniji ni mogoče izvesti, predstavlja strošek panoge. 
 

6.3 Matjaž Vuga 

 

Član Odbora Matjaž Vuga je prisotne člane Odbora seznanil z informacijo, da v trgovini 

Extremvital prodajajo uradna oblačila SLOSKI proizvajalca Colmar z logotipi uradnih 

sponzorjev SLOSKI in se pri tem vprašal, kako je to možno 

 

Sklep 11: Vodja panoge preveri dejansko stanje v imenovani trgovini. 

 

 
 
Seja je bila končana ob 19.50 uri. 
 
 
Janez Bijol, l.r                                                                                             Zapisal: 
Predsednik panoge za alpsko smučanje                                                   Roman Šturm 
 


